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Uppdraget i korthet 
• Uppdraget är ideellt och sker vid sidan av arbete och

studier.

• Under året ska ambassadörerna ta initiativ till,
planera och genomföra aktiviteter som leder till
informationsspridning och engagemang för Agenda
2030 och de globala målen för hållbar utveckling och
FN-förbundets projekt Flicka och projekt Minor.

• Ambassadörerna uppmuntras samarbeta med lokala
FN-föreningar och närliggande FN-skolor.

Vill du ha kontakt med en ambassadör? 
Vill du att en ambassadör kommer och föreläser på ditt 
företag, din skola eller för din FN-förening? Fyll i formu-
läret på fn.se/ambassadorer eller kontakta projektansvarig:

Malin Swartling
Vikarierande ungdomssekreterare 
malin.swartling@fn.se
08 502 315 26

SVENSKA FN-FÖRBUNDETS 
AMBASSADÖRSPROGRAM

Svenska FN-förbundets ungdomsambassadörer är viktiga i arbetet med att informera och 
engagera fler i samhället för att Agenda 2030 ska bli verklighet. Ambassadörerna är unga 
medlemmar i FN-förbundet som antas till hedersuppdraget på årsbasis. Till 2023 har vi 
utbildat 18 ungdomsmedlemmar som under året engagerar sig för en bättre värld genom att 
vara en del av FN-förbundets ambassadörsprogram. Under året kommer de föreläsa om 
globala målen och engagera olika målgrupper för att fler ska vara med och bidra till att 
målen nås till år 2030. FN-förbundet har drivit ambassadörsprogrammet sedan 2012.

Läs mer om vårt arbete för de globala målen för hållbar utveckling på fn.se/agenda2030.

Läs mer 
på fn.se/ 

ambassadorer
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PRESENTATIONER: 
FN-FÖRBUNDETS AMBASSADÖRER 

FÖR EN BÄTTRE VÄRLD

NAMN: Abdullateef Al-
jumaili  
ÅLDER: 27 år
ORT: Eskilstuna 
SYSSELSÄT  TNING: 
Handläggare och master- 
student i internationella och 
europeiska relationer 

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Enda sedan jag var liten har jag varit 
nyfiken på hur världen fungerar. Att växa 
upp  i en politisk familj under Irakkriget 
väckte mitt intresse för globala frågor och 
utvecklingspolitik. Jag tror jag talar för 
många när jag säger att barn var rädda för 
att bli dödade eller kidnappade på grund 
av konflikten. Sedan dess har jag avskytt 
orättvisor och brunnit för mänskliga 
rättigheter. 

Att veta att FN strävar efter rättvisa har 
varit viktigt och betydelsefullt för mitt 
engagemang. Att arbeta för FN skulle 
tillåta mig att ägna mitt yrkesliv åt att ta 
itu med saker som är viktiga för mig, som 
att få slut på krig, global fattigdom och 
hunger. Jag brinner för att se till så att 
andra barn inte ska behöva gå igenom det 
jag gjorde som barn, och för att alla ska 
försöka sitt bästa för att skapa en bättre 
värld för utsatta människor. 

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Mål 1: ingen fattigdom, mål 4: god 
utbildning för alla och mål 16: fredliga 
och inkluderande samhällen. 

Om det finns en stabil grund med dessa 
tre mål och en idé om att alla människor 
förtjänar att behandlas lika, så öppnar 
man dörren för att uppnå många av de 
andra målen eftersom alla målen i 
Agenda 2030 kompletterar varandra. Jag 
hoppas vi ska lyckas utbilda en 
generation som lär sig av våra misstag 
och som kan utvecklas utan rädsla. Fred 
och utbildning tar fram det bästa i oss 
och tar ut oss från mörkret. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Jag har sett hur meningsfullt arbete FN 
gör i andra länder, hur viktig det är att 
hjälpa andra och hur lätt vi kan hamna i 
en liknande situation som jag upplevde 
som barn. Enligt mig är kunskap en 
nyckelkomponent för att det inte ska 
hända igen. Många unga människor har 
en begränsad förståelse för FN och dess 
uppdrag. Vi ger dem möjlighet att 
påverka och göra ett meningsfullt arbete 
för en bättre värld där är alla kan känna 
sig trygga. 
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och klimatet en av de viktigaste frågorna 
som vi tillsammans måste jobba på. Det 
är oroväckande för min generation att se 
vad som händer med vår planet. Därför 
måste vi fokusera på hållbar utveckling.

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Vårt engagemang är det enda sättet som 
vi kan förändra samhället. Engagemang 
är en viktig komponent i att inspirera 
andra och för opinionsbildning, hur litet 
engagemanget än är. När vi engagerar oss 
skapar vi diskussioner och möten i 
samhället som leder till utbyten av tankar 
och idéer. Vi inspirerar inte bara andra 
utan även oss själva, får nya erfarenheter 
och lär känna individer som tänker i 
samma banor. Att engagera sig är det 
bästa vi kan göra.  

NAMN:  Bennet Monheim  
ÅLDER: 18 år 
ORT: Falun  
SYSSELSÄT  TNING: Student

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Att få vara ungdomsambassadör för en 
bättre värld är en stor ära. Jag har valt att 
bli ambassadör för att skapa förändring i 
samhället. Det är viktigt för mig att vara 
med när vi tillsammans skapar en bättre 
värld. Jag vill vara en del av de som 
sprider kunskap om de mest aktuella 
samhällsfrågorna. Jag vill ha chansen att 
inspirera och engagera människor. Jag vill 
utvecklas som person och kunna se 
tillbaka och vara stolt över att jag har varit 
med och åstadkommit förändring.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
För mig är hållbar utveckling en av de 
mest aktuella frågorna. Som ung har jag 
ett nytt perspektiv på samhället och ser 
var det finns saker att förbättra. Miljön 

NAMN:  Elio Mdivani  
ÅLDER: 23 år
ORT: Malmö  
SYSSELSÄT  TNING: Studerar 
Statsvetenskap 

Varför har du valt att bli ungdoms- 
ambassadör?
Jag har länge varit engagerad i politiska 
frågor utifrån ett barn- och ungdoms-
perspektiv. Det är min drivkraft att som 
ung arbeta för att skapa en värld vi mår 
bra av. Att vara ungdomsambassadör 
öppnar upp en möjlighet att utbilda sig i 
politiska frågor och få en plattform att 
möta och opinionsbilda fler att engagera 
sig.   

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Minskad ojämlikhet. Just nu sitter ett 
fåtal på makten och resurserna till att 
kunna förändra världen. Jag tror att en 
omfördelning av världens resurser och 
makt skulle förändra mycket.  Där barn 
och unga också har en plats att forma sin 
egna samtid och inte bara se på när 
människor med makt att förändra, sakta 
men säkert förstör vår gemensamma 
framtid.   

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Även om vi har instanser som FN, 
politiska partier som företräder oss och 
organisationer i civilsamhället så har den 
stora förändringen alltid skett genom 
folkrörelser.  Jag tror på att vi behöver få 
kunskap, ge den vidare och skapa rum för 
engagemang. Det är när vi tillsammans 
inte vill gå med på maktens regler som vi 
kan förändra. Jag tror att jag är en del av 
den och jag hoppas att du också vill vara 
det. 
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NAMN: Emma Stockvall 
Carlsson
ÅLDER:  25 år 
ORT: Uppsala 
SYSSELSÄT  TNING: 
Organisationssekreterare på 
en biståndsorganisation 

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har valt att bli ungdomsambassadör 
för Svenska FN-förbundet på grund av 
mitt stora intresse för utvecklingsfrågor. 
Genom mina universitetsutbildningar har 
jag fått en djupare förståelse för de 
utmaningar som vår planet står inför och 
en passion för att arbeta mot hållbara 
lösningar. Jag vill använda min kunskap 
och plattform för att öka medvetenheten 
om dessa viktiga frågor och inspirera 
andra att göra detsamma. 

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Den FN-fråga som jag brinner mest för är 
hållbara livsmedelssystem och 
livsmedelssäkerhet, vilket ligger i linje 
med det globala målet "ingen hunger". 
Säkerställandet av tillgång till hälsosam 
och näringsrik mat för alla är en 

grundläggande mänsklig rättighet och en 
viktig drivkraft för hållbar utveckling. Jag 
är särskilt intresserad av sambandet 
mellan livsmedelssystem och 
klimatförändringar, och behovet av att 
utveckla motståndskraftiga och hållbara 
livsmedelssystem som kan anpassa sig till 
det förändrade klimatet. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Jag tycker att det är viktigt att engagera 
sig eftersom unga människor har 
energin, kreativiteten och passionen att 
driva positiv förändring i samhället och 
globalt. Dessutom är investeringar i unga 
avgörande för vår planets och dess 
invånares långsiktiga hållbarhet och 
utveckling. Jag hoppas kunna stödja unga 
människor i att göra skillnad och göra 
världen till en bättre plats för alla.  

NAMN:  Emma Holmström 
ÅLDER: 22 år
ORT: Stockholm
SYSSELSÄT  TNING: Studerar 
Folkrätt samt Ledarskap och 
Ledning på Försvarshögskolan

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Många personer engagerar sig inte i olika 
frågor för att de inte har informationen 
om att en viss sak är på ett visst sätt. De 
är inte insatta i dagens kriser och hur 
världen ser ut. Om man inte vet att saker 
händer hur ska man då kunna göra något 
åt det? Att kunna ge personer kunskap 
som kan tända en gnista till framtida 
engagemang är anledningen till att jag 
valde att bli ungdomsambassadör.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Den frågan som jag brinner mest för är 
nedrustning av kärnvapen. Det var den 
frågan som fick mig att bli engagerad i 
civilsamhället till att börja med. Att dessa 
vapen kan förinta hela mänskligheten är 
helt ofattbart för mig. När jag får frågan 
om kärnvapen ens kan nedrustas, så 
svarar jag att det måste de. För min och 
alla andra ungas framtid.  

Varför tycker du att det är viktigt 
att engagera sig?
Jag känner att som en individ bosatt i en 
del av världen där man har möjlighet och 
privilegiet att engagera sig, så är det min 
plikt. Det är en plikt att förbättra den 
värld vi lever i för våra medmänniskor 
men också oss själva. Man kan inte bara 
ta hela tiden utan man måste också ge 
något tillbaka. 
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NAMN:  Emmy Slåttli 
ÅLDER: 17 år
ORT: Höör, Skåne 
SYSSELSÄT  TNING: 
Studerar andra året på 
Samhällsprogrammet

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag blev indragen i skolans FN-förening 
när jag började gymnasiet. Det blev en 
möjlighet för mig att lära mig om hur FN 
arbetar för en bättre värld. När jag väl var 
inne i systemet insåg jag att jag, som 17 
åring, fick göra min röst hörd. Högre 
uppsatta personer började lyssnade på 
mina ord. Det var en stor ära för mig att 
bli antagen till större konferenser, och jag 
spenderade större delen av tiden på att 
studera varje detalj och försöka ta in allt. 
Därför kändes ambassadörsskapet som 
ett naturligt nästa steg. Jag känner mig 
redo att sprida allt jag lärt mig, redo för 
att göra en insats för en bättre värld.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Frågor som rör kvinnors rättigheter 
samt frågor kring allas rätt till 
utbildning har alltid varit extra viktiga 
för mig. Speciellt då jag själv alltid tagit

min utbildning för givet och vuxit upp i 
ett land som, mestadels, ger kvinnor 
samma möjligheter som män.  Mål 5 i 
FN:s globala mål har jag fastnat lite extra 
för och Projekt Flicka  håller jag varmt om 
hjärtat.

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Utifrån egen erfarenhet vet jag att det är 
väldigt svårt att  som ung bli bemött på ett 
seriöst sätt i situationer där ämnena som 
diskuteras inte är menade för yngre. 
Samtidigt så är det också dessa ämnen 
som i sin tur påverkar den yngre 
generationen. Det är därför upp till oss att 
visa att vi är kapabla till att hantera dessa 
frågor. Jag tror att genom att fler unga blir 
medvetna om världens situation blir det 
också lättare för oss att påverka. Ett ungt 
engagemang är viktigt för att hitta 
lösningar och utveckla samhället. Det är 
vi som står inför framtidens samhälle, då 
borde också vi ha något att säga till om. 

NAMN: Felicia Andersson 
ÅLDER: 24 år
ORT: Växjö
SYSSELSÄT  TNING: 
Studerar en kandidat i 
statsvetenskap

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har valt att bli ungdomsambassadör 
eftersom jag brinner för de mänskliga 
rättigheterna och arbetet att upprätthålla 
dessa i en värld som ständigt förändras. 
Den rådande världsordningen bidrar till 
att de mänskliga rättigheterna endast 
tillgodoser en del av världens befolkning 
och därmed skapar stora klyftor. Genom 
ambassadörskapet ges en möjlighet till 
inflytelserikt engagemang och spridning 
av kunskap för att fler människor ska bli 
inspirerade att ta del av arbetet för en 
bättre värld.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Jämställdhet mellan könen anser jag vara 
en förutsättning för att upprätthålla 
fredliga samhällen och på så vis också 
kunna nå målen i Agenda 2030. FN:s 
arbete med kvinnor och flickors 
rättigheter, däribland genom Projekt 
Flicka, ligger mig särskilt varmt om 
hjärtat. Att en stor del av befolkningen 
inte har samma tillgång till omvärlden 

skapar konsekvenser för länders 
samhällsutveckling där våld och 
diskriminering är många kvinnor och 
flickors vardag. Rätten till självbestäm-
mande och säkerhet är ett grund-
läggande behov som behöver fördelas 
rättvist för en hållbar värld. Samtidigt är 
det viktigt att se FN:s arbete som en 
helhet, där en fråga inte är viktigare än en 
annan. Målen som återfinns i Agenda 
2030 är odelbara och ömsesidigt 
beroende av varandra.   

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Dessa frågor kan emellanåt kännas stora 
och komplexa vilket kan bidra till att vi 
som individer upplever att vi står 
hjälplösa, men det är av yttersta vikt 
att inte underskatta vad vi som civil-
samhälle kan åstadkomma. 
Engagemang och kunskap är hörn-
stenar i arbetet för en bättre värld och 
vi unga sitter på en stor potential att 
kunna bidra till en bättre värld  genom 
att ta vara på vår röst. 
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NAMN:  Isak Sörling 
ÅLDER: 16 år
ORT: Malmö
SYSSELSÄT  TNING: 
Studerar samhällsveten-
skaplig linje på gymnasiet 

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag valde att söka förtroendet att få vara 
ungdomsambassadör eftersom jag under 
hela min livstid brunnit för just det, en 
bättre värld. Jag har under mitt 
engagemang jobbat nästan enbart med 
frågor som rör de Globala målen, Agenda 
2030 samt hållbar utveckling och därför 
kändes det naturligt att nästa steg skulle 
vara hedersuppdraget som ungdoms-
ambassadör. 

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Den fråga som jag brinner mest för är det 
10:e globala målet “Minskad ojämlikhet” 
om ekonomisk ojämlikhet. För mig finns 
det inget viktigare i ett samhällsbygge än 
att alla ska ha samma möjligheter att leva 
ett värdigt och drägligt liv. Det ska inte 
spela någon roll var du kommer ifrån, hur 
du ser ut, hur du väljer att leva ditt liv 
eller vilken storlek på plånboken dina 
föräldrar har. För mig är det en fråga om 
respekt. Respekt för varenda människas 
enskilda drömmar. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Vi ser idag en trend av att människor, 
främst ungdomar, slutat engagera sig i 
politiska partier eller i civilsamhälle-
organisationer och istället engagerar sig 
digitalt. Även om digital aktivism är 
superviktigt så kan vi inte släppa taget 
om det organiserade engagemanget och 
gräsrotsengagemanget. För det är i det 
organiserade engagemanget vi lär oss om 
demokrati och formas till framtidens 
ledare. Om vi unga inte tar taktpinnen så 
kommer vi snart behöva springa för våra 
liv, bokstavligt talat. För hur ska en 
framtida värld utan ledare kunna tackla 
alla samhällsproblem? Hur ska vi lösa 
klimatkrisen om vi inte har några ledare? 
Hur ska vi kunna motverka otryggheten 
om vi inte har några ledare? Hur ska vi 
kunna hålla hoppet om demokratin 
levande om vi inte har några 
demokratiska ledare? 

NAMN:  Julia Ståhlroos 
ÅLDER: 18 år
ORT: Norrköping
SYSSELSÄT  TNING: 
Gymnasiestudier, 
samhällsvetenskaplig linje

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag valde att ansöka till att bli ungdoms-
ambassadör eftersom jag anser att det är 
en roll jag kan använda för att sprida 
kunskap och förståelse om FN till andra 
människor. Genom mitt brinnande 
engagemang för frågor som rör mänskliga 
rättigheter, kvinnors rättigheter och 
fredsfrågor kan jag ge upphov till att 
andra individer kan hitta sitt sätt att göra 
förändring och utforska sina värderings-
frågor.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Den FN-fråga jag brinner mest för är 
mänskliga rättigheter. FN:s deklaration av 
mänskliga rättigheter beskriver 
anledningen till att jag brinner för den: 

“De mänskliga rättigheterna gäller för 
alla". Den slår fast att alla människor är 
födda fria och i lika värde och rättigheter 
oavsett vilket ursprung, etnicitet, ålder, 
kön eller sexuell läggning man har.

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Sedan jag var liten har jag haft ett stort 
intresse för frågor om fred, mänskliga 
rättigheter och orättvisor i världen. Jag 
tycker det är viktigt att människor som 
intresserar sig för olika frågor går från 
ord till handling. Att komma ihåg att alla 
handlingar, oavsett stor eller liten, gör en 
skillnad. Det som är viktigt med att 
engagera sig är vetskapen om att om en 
person engagerar sig, så blir vi fler som 
gör det tillsammans. Tillsammans kan vi 
göra skillnad och sprida kunskap för en 
bättre värld. 
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NAMN:  Julia Karlsson 
ÅLDER: 19 år 
ORT: Kristinehamn 
SYSSELSÄT  TNING: Lärare i 
NO och Matematik för 7-9

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har alltid tyckt att det FN står för och 
gör i världen är viktigt och något som 
måste förmedlas. Själv är jag en mycket 
pratig person som älskar att diskutera 
vilket gjorde att rollen som ungdoms-
ambassadör, där jag får göra just det, är 
perfekt för mig. Jag får föreläsa om 
intressanta ämnen och möta såväl 
människor som är entusiastiska kring 
ämnet, som andra som ännu inte insett 
hur FN och dess roll genomsyrar allt.   

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Frågan kring att minska ojämlikheten 
inom och mellan länder är en hjärtefråga 
för mig. Min önskan och drivkraft är att 
få jobba och bidra till att bygga jämlika 
samhällen där principen om allas lika 
rättigheter värnas. 

Att födas i ett land som Sverige med alla 
dess möjligheter är ett privilegium som 
jag önskar alla människor. Ett land där 
skolgång, vård och rätten att uttrycka sig 
är en självklarhet. Att det är långt ifrån 
standard i många delar av världen måste 
förändras. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Det är genom entusiasm, engagemang och 
många timmars ideellt arbete som 
förändring sker. Unga liksom äldre som 
tillsammans samlas i en folkrörelse är en 
kraft att räkna med. Detta är hur vi 
medborgare kan kommunicera med 
staten och få inflytande på det samhället 
vi vill se växa fram. Utöver det är det en 
härlig känsla och gemenskap som skapas 
när man samlas och går ihop för något 
man brinner för. Testa du också! 

NAMN:  Linnea Hildorsson 
ÅLDER: 18 år
ORT: Uppsala
SYSELSÄT  TNING: 
Gymnasiestudier

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har valt att bli ambassadör då jag 
brinner för FN och globala frågor. 
Genom att vara ambassadör hoppas jag 
att kunna sprida information om globala 
frågor och få fler att engagera sig, vare sig 
de är unga eller äldre, samt att jobba för 
en hållbar framtid. 

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Klimatfrågan har länge varit något jag 
engagerat mig i och är väldigt passionerad 
kring. Klimatet är en fråga som påverkar 
alla oavsett ålder, kön eller vilken del av 
världen man bor i. Vi har bara en planet 
och för att långsiktigt kunna lösa andra 
samhällsproblem måste vi se till att det 
finns en planet för nästa generation. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig?
Att engagera sig tycker jag är väldigt 
viktigt. Genom att sprida information 
och kunskap kan man få fler att engagera 
sig och skapa en verklig förändring i 
världen. Om fler engagerar sig i 
samhällsfrågor, litet som stort, kan vi 
tillsammans jobba mot en hållbar och 
jämlik framtid. 
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särskilt viktigt med nedrustningsarbetet av 
kärnvapen och minor, då det drabbar 
otroligt många människor och utgör ett hot 
mot framtida generationer.  

Varför tycker du att det är viktigt 
att engagera sig?
Jag tycker det är viktigt att engagera sig för 
att vår egen och kommande generation ska 
kunna ha en säker värld och hållbar 
samhällsutveckling. För mig är det också 
viktigt att känna att jag har gjort min del 
när det kommer till det arbetet.   

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Min passion för jämlikhet har  funnits hos 
mig sedan jag var liten och har växt sig 
starkare med åren. Jag står gärna upp och 
tar ställning för andra. Då jag är född i 
Thailand men uppvuxen i Sverige har jag 
fått se två sidor av hur ett samhälle kan se 
ut. Det är anledningen till att jag alltid 
önskat bidra med det jag kan för att 
förbättra vår värld. Jag tror starkt på att 
FN är en plattform som upplyst världen 
om att ta hand om varandra. Därför ville 
jag bli ungdomsambassadör. Att skapa 
engagemang och sprida kunskap om FN-
frågor tror jag är en bra början på en väg 
mot en bättre värld.      

Vilken FN-fråga brinner du mest för? 
FN:s globala mål för minskad ojämlikhet 
då jag anser att människan är grunden för 
ett hållbart samhälle. Människan står 
bakom såväl de positiva framstegen som 
existerar i världen, som de negativa. 

Dess konsekvenser har påverkat oss på 
både gott och ont. Det går  inte att blunda 
för att det finns en del människor som har 
det sämre. Att främja och förbättra allas 
rättigheter tror jag är vägen till en bättre 
värld. Allas rätt till ett bra liv är en 
förutsättning för ett mer utvecklat och 
hållbart samhälle. Har alla människor 
tillgång till mat och vatten, utbildning och 
arbete,  kommer samhällen världen över 
att utvecklas. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Det är viktigt att engagera sig för att det 
behövs. Vägen till utveckling är att det 
finns människor som engagerar och bryr 
sig. Min roll i världen, vad jag kan bidra 
med och vad jag väljer att göra, påverkar 
inte bara mig utan även andra runt 
omkring mig.  Önskan om en bättre 
framtid kan inte bli sann om det inte 
finns något engagemang för att nå målet. 
Jag är en av de som vill att önskan ska bli 
sann.

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har ett genuint intresse för fred och 
säkerhet och vill sprida vidare den 
kunskapen och engagera fler i viktiga 
samhällsfrågor. Jag anser att det är 
avgörande att utbilda och uppmuntra fler 
unga att engagera sig i frågor som kan 
kännas komplexa. Samtidigt tror jag att 
uppdraget som ambassadör även kan 
stärka och utveckla mitt eget engagemang 
inom civilsamhället. 

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Jag brinner främst för frågor som rör fred 
och säkerhet, vilket givetvis kan handla 
om mycket. Men jag anser att det är  

NAMN:  Manar Khudur 
ÅLDER: 23  år
ORT: Göteborg
SYSELSÄT  TNING: 
Arbetar

NAMN:  Kitayapat Chanpitak 
ÅLDER: 20  år
ORT: Luleå
SYSELSÄT  TNING:  Studerar 
kandidatprogram i 
psykologi
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Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Jag tycker det är viktigt att engagera sig 
för att ha en möjlighet att påverka sin 
omvärld. Det behöver inte vara på global 
nivå, men genom att fler röster höjs 
kommer förändring att ske. Genom mitt 
engagemang har jag hittat en gemenskap 
och ett hopp för framtiden, något som 
jag önskar alla kan få känna.  

NAMN:  Sofia Bergström   
ÅLDER: 23 år 
ORT: Lund  
SYSSELSÄT  TNING: Student

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag är ungdomsambassadör i hopp om att 
engagera eller väcka intresse hos andra 
människor för frågor som jag själv 
brinner för. Min förhoppning är att få så 
ett frö hos någon, gammal som ung. Det 
var så mitt engagemang började när jag 
var yngre – att någon sådde ett frö som 
fick växa!  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Mänskliga rättigheter ligger mig varmt 
om hjärtat och i synnerhet barns 
rättigheter. Att barn ska få sina röster 
hörda, få växa upp i fred och kunna gå i 
skolan är fundamentalt för en hållbar 
framtid.

NAMN:  Tilde Vallbo 
ÅLDER: 21 år
ORT: Lund 
SYSSELSÄT  TNING: Studerar  
kandidatprogrammet i 
Sociologi 

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag tror att det finns ett stort intresse för 
FN:s arbete i vårt samhälle men att 
intresset lätt faller mellan stolarna i 
saknaden på konkreta handlings-
alternativ. Genom att vara ungdoms-
ambassadör har jag möjlighet att bidra 
med kunskap som ger en ökad förståelse 
för FN och visa hur ens engagemang 
faktiskt gör skillnad. Särskilt då FN är en 
såpass bred organisation så tror jag att 
kunskaps-spridning är centralt för att 
driva på det engagemang som krävs för 
att skapa en bättre värld.    

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Flera FN-frågor samverkar och arbetet 
för en gynnar oftast fler, men något jag 
brinner lite extra för är barns rättigheter 
då de är maktlösa inför vilken position de 
får i världen. Att arbeta för minskad 
social och ekonomisk ojämlikhet, såväl 
lokalt som globalt, är en hörnsten för att 

skapa en jämlik utgångspunkt för alla 
barn. I synnerhet är en god utbildning för 
alla barn en av mina hjärtefrågor då det 
ger barn mandat över sina egna liv samt 
är en formgivande plattform för 
framtidens aktörer.

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Många av de stora samhälleliga skiften 
som har gett vad som idag är våra 
rättigheter, började med folkrörelser. 
Skulle kvinnor någonsin ha fått rösträtt 
om inte det fanns en opinionsbildande 
kvinnorättsrörelse? Jag tror att ett folkligt 
stöd ofta är vad som behövs för att 
makthavare ska ta tag i tuffa frågor, som i 
exempelvis Agenda 2030. Därmed blir 
individens engagemang viktigt, då det 
möjliggör skapandet av en större social 
rörelse. Genom att engagera sig visar en 
sin omgivning och omvärld vad en tycker 
är viktigt, och blir en del av ett 
sammanhang som aktivt arbetar för 
förändring.  
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Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Ambassadörsrollen ger en möjlighet att 
engagera och sprida kunskap om viktiga 
frågor. Den erbjuder ett möte med 
drivande människor från olika 
bakgrunder och med olika perspektiv. 
Jag ser fram emot dessa möten. Att träffa 
andra engagerade och ta del av lärdomar 
och inspiration.  

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Att välja bland alla viktiga mål är inte 
enkelt. Arbetet för det ena, kompletterar 
på något sätt det andra. För mig är dock 
mål 16, om fredliga och inkluderande 
samhällen, det viktigaste. En fungerande 
rättsstat där mänskliga rättigheter 
respekteras. Genom orätt – aldrig rätt. 
Genom rätt – aldrig orätt. 

Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har alltid brunnit för olika samhälls-
frågor, både globala och nationella. Det 
har alltid funnits en drivkraft inom mig 
att jag vill förändra orättvisor i samhället 
och världen. Jag vill vara en del av det 
viktiga arbetet och få möjligheten att göra 
skillnad och påverka andra människor i 
globala frågor. Jag har alltid engagerat 
mig för människors lika värde, särskilt för 
utsatta grupper i samhället, samt i frågor 
om hållbar utveckling. Det är oerhört 
viktigt för mig att engagera mig. Att 
kunna påverka och aktivt arbeta för en 
bättre värld.

Vilken FN-fråga brinner du mest för? 
Jag tycker alla FN-frågor mer eller mindre 
är kopplade till varandra och därav tycker 
jag alla är viktiga och aktuella. Därför är 
det svårt att välja just en fråga, men tre 
frågor som ligger mig extra varmt om 
hjärtat är mål 1: ingen fattigdom, mål 5: 
jämställdhet och mål 16: fredliga och 
inkluderande samhällen. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
För mig handlar det om att investera sin 
tid och engagera sig i något som kommer 
påverka vår värld och våra framtida 
generationer till att leva i en mer 
utvecklad värd med förhoppning om fred 
på jorden. Just nu lever vi i en tid där allt 
vi gör och säger kan påverka mer än vad 
vi tror. Därför är det minsta vi kan göra 
att engagera oss, eller åtminstone sprida 
budskap som kan bidra till att fler 
människor väljer att engagera sig i dessa 
frågor. 

Barn blir utsatta för grymheter och 
människor lever i extrem fattigdom. Vi 
som medmänniskor behöver samarbeta 
och sprida livsviktiga budskap till 
allmänheten som kanske inte har så bra 
kännedom av vad som sker i världen. 
Det är vi människor runtom i världen 
som först behöver bli enade om hur 
livsviktigt det är att engagera sig och 
samarbeta. Det finns inget stort eller 
litet engagemang, all spridning av 
information och deltagande är viktigare 
än vad man tror. 

NAMN:  Pontus Tegström 
ÅLDER: 22 år
ORT: Stockholm 
SYSSELSÄT  TNING: Studerar  
juridik och internationella 
relationer

NAMN:  Nurfer Aslan 
ÅLDER: 27 år 
ORT: Västerås 
SYSSELSÄT  TNING: 
Masterstudent i 
Internationella och europeiska 
relationer

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Varje dag begås det brott mot mänskliga 
fri- och rättigheter. Brotten tar sig uttryck 
i otaliga former. Från stater som diskri-
minerar, till individer som trakasserar. Att 
inte agera är att negligera. Så för varje dag 
som överträdelser av mänskliga fri- och 
rättigheter sker, måste det finnas en kraft 
för dessa. Engagemanget är denna kraft. 
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Varför har du valt att bli ungdoms-
ambassadör?
Jag har blivit ungdomsambassadör 
eftersom jag brinner för internationella 
relationer, mänskliga rättigheter och 
jämlikhet. Jag är en person som lätt 
kommer in i nya grupper oavsett var man 
kommer ifrån och oavsett kön. Jag är 
ansvarstagande och tar gärna på mig 
ansvar i nya grupper. Jag är nyfiken på 
andra människor och har stor empati. 
Som ambassadör kan jag skapa 
engagemang, inspirera människor och få 
fler engagerade i samhället att arbeta mot 
hållbar utveckling, globala frågor och 
FN:s arbete. Jag anser att alla 
världsmedborgare behöver engagera sig 
för att vi ska uppnå en bättre värld.

Vilken FN-fråga brinner du mest för?
Jag tycker att alla målen är viktiga 
eftersom de överlappar och påverkar 
varandra. Om man löser ett mål, kommer 
det påverka flera andra. Men om jag ändå 
ska välja en skulle det vara mål 6: Rent 
vatten och sanitet, vilken jag anser 
påverkar mål 4: Utbildning och mål 5: 
Jämställdhet. 

En aspekt för jämställdhet är det 
kulturella problemet där kvinnor under 
sin menstruation tvingas stanna hemma 
på grund av brist på god sanitet och rent 
vatten i skolor. Detta blir en hälso- och 
säkerhetsrisk för kvinnor och flickor 
eftersom det minskar socialt deltagande 
och begränsar flickors rätt till utbildning. 
Bristen på toaletter tvingar ofta kvinnor 
att vänta tills mörkret faller vilket utsätter 
dem för risk för sexuellt våld. Det hela 
visar på en brist i jämställdhet där kvinnor 
och män inte har lika förutsättningar. 

Varför tycker du att det är viktigt att 
engagera sig? 
Genom att engagera mig som ungdoms-
ambassadör för Svenska FN-förbundet 
kan jag främja FN:s arbete, skapa 
engagemang och inspirera människor till 
att bli mer medvetna om vår värld och de 
utmaningar vi har. Och med det hoppas 
jag att mitt bidrag kan leda till att 
Svenska FN-förbundet växer, vilket gör 
att vi får starkare röster i samhället. Om 
fler blir medvetna om de globala målen 
och Agenda 2030 kan arbetet med att 
göra världen till en bättre och säkrare 
plats blir ännu effektivare.  

NAMN:  Tova Ståhlberg 
ÅLDER: 20 år 
ORT: Göteborg
SYSSELSÄT  TNING: 
Studerar statsvetenskap med 
inriktning internationella 
relationer




